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ZÁPIS ze schůze rady č. 11/2025
Město Libčice nad Vltavou

datum: 8. 4. 2025, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu
Prezence:
Přítomni: (4) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Bc. Jiří Sochor
Hosté:
Zapisovatel/ka:

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Mgr. Jan Menšík
Přítomno je 4 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 08.04.2025 v 17:14:15

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:14:21

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Lukáš Kučera
Předsedající: Ing. Petra Pelešková

Bod byl přijat bez hlasování.

Diskuze zahájena v 17:14:21

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:16:57

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:17:05
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Zhodnocení finančních prostředků města
4. Dodatek ke smlouvě o dílo na Revitalizaci parku
5. Rozhodnutí o přidělení veřejné zakázky "Správa a údržba veřejného osvětlení v katastru města"
6. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č.
IV-12-6037069
7. Žádost MŠ Libčice n. Vlt. o uvolnění finančních prostředků z fondu školského rozvoje
8. Návrh na vyřazení drobného hmotného a drobného dlouhodobého majetku ZŠ Karla Hašlera k
31.12.2024
9. Návrh na vyřazení drobného hmotného a drobného dlouhodobéhu majetku ZŠ Karla Hašlera
10. Žádost ZŠ Karla Hašlera o uvolnění finančních prostředků z fondu odměn
11. Rozkvetlé Libčice
12. Různé
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Diskuze zahájena v 17:17:05

V 17:21:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání

Hlasování
pro: (4) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-97-11/25
zodpovídá:
termín: IHNED (8. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:21:16

3. zhodnocení finančních prostředků města (bod číslo 3)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:21:21

Důvodová zpráva:
Ekonomka města předkládá Radě města návrh na zhodnocení prostředků na termínovaném vkladu u
UniCredit Bank, a to ve dvou variantách - 90mil Kč na 6 měsíců nebo 90mil Kč na 3 měsíce.

Diskuze zahájena v 17:21:21

V 17:25:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města bere na vědomí variantní návrh ekonomky města na uložení volných finančních
prostředků na termínovaný vklad u UniCredit Bank a předává jej finančnímu výboru k projednání.

Hlasování
pro: (4) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-98-11/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 16. 4. 2025

V 17:25:58 přišel Bc. Jiří Sochor, přítomno 5 radních.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Bc. Jiří Sochor
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:26:01
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4. Dodatek ke smlouvě o dílo na Revitalizaci parku (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:26:12

Důvodová zpráva:
Při realizaci zakázky "Revitalizace parku v ulici Letecká, Libčice n. Vlt." vznikly některé vícepráce
nad rámec projektu. Jedná se o demolici základů nákladové lanovky, doplnění odvodňovacího žlabu
do chodníku a vytvoření zpevněné plochy pro nádoby na odpad s použitím cihel z původních lemů.
Změny jsou zaznamenány ve stavebním deníku.

Diskuze zahájena v 17:26:12

V 17:27:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo č. 94-2024 ze dne 24.10.2024 se společností
Greensite s.r.o., IČ: 09171118, kterým se navyšuje cena zakázky o 62.111 Kč bez DPH na celkovou
částku 1 593.574,48 Kč bez DPH, a pověřuje místostarostku města uzavřením dodatku smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-99-11/25
zodpovídá: Ing. Tereza Nehasilová
termín: 22. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:27:54

5. Rozhodnutí o přidělení veřejné zakázky "Správa a údržba
veřejného osvětlení v katastru města" (bod číslo 5)
Předkladatel: Jan Hodík
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:28:00

Důvodová zpráva:
Správa majetku předkládá radě města výsledky zadávacího řízení na výběr dodavatele veřejné
zakázky na správu a údržbu veřejného osvětlení. Prostřednictvím portálu zadavatele byla vypsána
veřejná zakázka na správu a údržbu veřejného osvětlení. Ve stanoveném termínu pro podání nabídek
se do výběrového řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu přihlásily 4 firmy. Hodnotící komise
předložené nabídky posoudila a jako nejvýhodnější označila nabídku společnosti ELTODO
OSVĚTLENÍ, s.r.o., Novodvorská 1010/14, 142 01 Praha 4, IČ: 257 51 018. Hodnotící komise
doporučuje radě města uzavření smlouvy s firmou ELTODO OSVĚTLENÍ, s.r.o.

Diskuze zahájena v 17:28:00

V 17:34:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jan Hodík") v tomto
znění:

Rada města na základě doporučení výběrové komise rozhoduje o výběru zhotovitele zakázky
Správa a údržba veřejného osvětlení v katastru města Libčice n. Vlt. ve prospěch společnosti
ELTODO OSVĚTLENÍ, s.r.o., IČ: 257 51 018, schvaluje návrh smlouvy o dílo a pověřuje starostku
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města uzavřením smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-100-11/25
zodpovídá: Jan Hodík
termín: 22. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:34:45

6. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda
o umístění stavby č. IV-12-6037069 (bod číslo 6)
Předkladatel: Kamila Votrubová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:34:53

Důvodová zpráva:
Správa majetku předkládá radě města návrh smlouvy o smlouvě budoucí mezi městem Libčice nad
Vltavou jako vlastníkem pozemků a společností ČEZ jako stavebníkem. Stavba zemního kabelového
vedení NN společnosti ČEZ Distribuce, a.s., je realizována z důvodu nové přípojky distribuční sítě,
která je vyvolaná záměrem stavby nafukovací sportovní haly. Stavba bude realizována na městských
pozemcích p. č. 1090/1, 421/1, 366/1 k. ú. Libčice nad Vltavou, viz přiložený situační snímek. Rozsah
věcného břemene činí 49 m2.

Diskuze zahájena v 17:34:53

V 17:35:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kamila Votrubová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o
umístění stavby č. IV-12-6037069 se společností ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 24729035, a pověřuje
Správu majetku města zajištěním podpisu smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-101-11/25
zodpovídá: Kamila Votrubová
termín: 22. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:36:00

7. Žádost MŠ Libčice n. Vlt. o uvolnění finančních prostředků z
fondu školského rozvoje (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:36:07

Důvodová zpráva:
Ředitelka MŠ Libčice n. Vlt. žádá o uvolnění finančních prostředků ve výši 7.000 Kč z Fondu
školského rozvoje na zajištění edukačních programů "Malá technická univerzita" a "Stavitelé měst".

Diskuze zahájena v 17:36:07

V 17:36:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje uvolnění finančních prostředků ve výši 7.000 Kč z příslušné položky
paragrafu 3111 Mateřská škola rozpočtu města na pokrytí nákladů spojených se zajištěním
edukačních programů "Malá technická univerzita" a "Stavitelé měst".

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-102-11/25
zodpovídá: Miriam Rosincová
termín: 22. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:36:40

8. Návrh na vyřazení drobného hmotného a drobného
dlouhodobého majetku ZŠ Karla Hašlera k 31.12.2024 (bod číslo
8)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:36:51

Důvodová zpráva:
Ředitelka ZŠ Karla Hašlera předložila soupis drobného hmotného (DHM) a drobného dlouhodobého
hmotného majetku (DDHM) navrženého k vyřazení z operativně technické a účetní evidence k
31.12.2024. Jedná se o rozbitý a neopravitelný majetek.

Diskuze zahájena v 17:36:51

V 17:44:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města souhlasí s vyřazením drobného hmotného a drobného dlouhodobého hmotného
majetku v celkové původní pořizovací hodnotě 579.705,89 Kč z operativně technické a účetní
evidence ZŠ Karla Hašlera k 31.12.2024.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-103-11/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 25. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:44:51

9. Návrh na vyřazení drobného hmotného a drobného
dlouhodobého majetku ZŠ Karla Hašlera k 31.3.2025 (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:45:03

Důvodová zpráva:
Ředitelka ZŠ Karla Hašlera předložila soupis hospodářských prostředků a drobného hmotného
majetku (DHM) a drobného dlouhodobého hmotného majetku (DDHM) navrženého k vyřazení z
operativně technické a účetní evidence k 31.3.2025.

Diskuze zahájena v 17:45:03

V 17:48:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města souhlasí s vyřazením drobného hmotného a drobného dlouhodobého hmotného
majetku v celkové původní pořizovací hodnotě ve výši 323.938,46 Kč a hospodářských prostředků
ve výši 496.478,22 Kč z operativně technické a účetní evidence ZŠ Karla Hašlera k 31.3.2025.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-104-11/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 25. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:48:14

10. Žádost ZŠ Karla Hašlera o uvolnění finančních prostředků z
fondu odměn (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:48:19

Důvodová zpráva:
Základní škola Karla Hašlera Libčice n. Vlt. žádá o uvolnění finančních prostředků ve výši 40.000 Kč
z Fondu odměn na udělení mimořádných odměn pro 15 nepedagogickým pracovníkům za období
leden - březen 2025. Škole nebyly ze státního rozpočtu poskytnuty finanční prostředky na
mimořádné odměny nepedegogickým pracovníků.

Diskuze zahájena v 17:48:19

V 17:57:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:
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Rada města schvaluje uvolnění finančních prostředků ve výši 40.000 Kč z fondu odměn ZŠ Karla
Hašlera Libčice n. Vlt.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-105-11/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 22. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:57:48

11. Rozkvetlé Libčice (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:58:45

Důvodová zpráva:
Komise životního prostředí zhodnotila fotografie účastníků soutěže Rozkvetlé Libčice 2024 a
doporučila radě města toto výsledné pořadí:
1. místo paní Juliana Šindelářová
2. místo paní Hana Kšandová
3. místo paní Lenka Ponáhlová

Místostarostka navrhuje vyhlášení nového kola soutěže.

Diskuze zahájena v 17:58:45

V 17:59:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města rozhoduje na základě doporučení komise životního prostředí o pořadí účastníků
soutěže Rozkvetlé Libčice 2024 následovně:
1. místo paní Juliana Šindelářová, ████████████, Libčice n. Vlt.
2. místo paní Hana Kšandová, ████████████, Libčice n. Vlt.
3. místo paní Lenka Ponáhlová, ██████████████, Libčice n. Vlt.
Účastníci obdrží finanční odměnu ve výši 3.000 Kč, 2.000 Kč a 1.000 Kč.

Hlasování
pro: (5) Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-106-11/25
zodpovídá: Ing. Tereza Nehasilová
termín: 25. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:59:50
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12. Různé (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:59:59

Diskuze zahájena v 17:59:59

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:11:04
Jednání ukončeno 08.04.2025 v 18:12:44
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Ověřeno ověřovateli:

1)   27. 4. 2025 10:29  Ing. Petra Pelešková, v.r.

2)   27. 4. 2025 10:29  Ing. Tereza Nehasilová, v.r.

3)   27. 4. 2025 10:29  Ing. Lukáš Kučera, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

starosta(ka):
 

Ing. Petra Pelešková, v.r.

místostarosta(ka):
 

Ing. Tereza Nehasilová, v.r.

místostarosta(ka):
 

Bc. Jiří Sochor, v.r.
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